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Hei Kristoffer!
HFK var eier av bygget når skaden inntraff og forsikringsselskapet mener eier av bygget må ta saken
videre. Kommuniser med Bodil S. Wetteland om hvordan saken skal ordnes videre. Vi trenger selvsagt
å få utbedret skaden så raskt som mulig. Snakkes!
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Hei
Rune Finnesand har meldt inn til vårt forsikringsselskap, og mener han at eier må ta saken videre.
Dere må melde ifra til Hordaland jeg har tidligere hatt kontakt med Kristoffer Gilhus
Kristoffer.Gilhus@hfk.no
Gjør det først så tar vi det derfra ??
 
 
Mvh

Bodil Selvær Wetteland
Mobil: 97 66 59 62
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Hei!
Sender foto frå undervisningsrommet i verkstadbygget på Tesdal frå 23.12.2017 kl 21.00. Eit av
vindauga hadde antakelig berre vore dytta inntil og haspene ikkje festa godt nok. I stormen litjejuleaftan
har vinden opna vindauget, og antakelig fått takplatene til å "danse".  Resultatet ser de på vedlagte
foto.
Fekk beskjed frå ei nabo, og var oppe saman med Inge Opedal (faglærar) i går kveld (23.12.). Fekk
lukka vindauge. Hadde dårleg kjensle i høve til amaturane som hang i fritt fall, såg for meg både
kortslutning og brann.... Så eg fekk med meg Sten Fosse (IKT) oppover, me kopla ut sikringen på
rommet, og han klippet ned lysamaturane, og tapa over ledningsstumpane. Så må me snakkast då om
kva me gjer vidare. Det må vel meldast til forsikring. Om det er RFK eller HFK veit ikkje eg, men det
finn me vel ut.
 
Eg ser at HFK eigde bygget fram til 31.12.2017, ny eigar 01.01.2018., Skaden inntraff lille julaften
23.12.2017.
 
Skal me, eller de ta saka vidare?
 
 



 

 
 
 
 


